

Maryknoll Fathers' School Visit to Yim Tin Tsai, Sai Kung

28 February 2018

Dear F.5X3 Parents/Guardians,

In order to enrich our students' knowledge in the ecological culture of Yim Tin Tsai, Sai Kung, the geography department of our school is going to join a guided tour organized by the Agriculture, Fisheries and Conservation Department.

Details are as follows:

Date:	7 March 2018 (Wednesday)
Visit time:	2:00 pm –5:00 pm
Venue:	Yim Tin Ysai, Sai Kung
Time & place of assembly:	1:30 pm at MFS main gate
Time & place of release:	Around 5:30 p.m. at Sai Kung Public Pier
Transport fee:	\$45
Teachers-in-charge:	Ms Chow Suk Ling

All 5X3 Geography students **must attend** the above activity as it is the OLE session. Any student not attending should submit a parent's letter and stay at school.

Please complete and sign the e-notice on or before 5 March, 2018. For any enquiries, please feel free to call Ms Chow at 2777 5117.

Yours faithfully,

Ho Lik Sang Lobo
Principal

瑪利諾神父教會學校
參觀西貢鹽田仔

敬啟者：為提高學生對西貢鹽田仔生態文化的認識，本校地理科老師將會帶領中五 X3 班學生參與漁護署舉辦的西貢鹽田仔導賞團。

詳情如下：

日期： 二零一八年三月七日 (星期三)
考察時間： 2:00 pm – 5:00 pm
考察地點： 西貢鹽田仔
集合時間及地點： 下午1:30於本校正門
解散時間及地點： 約下午五時三十分於西貢碼頭
旅遊巴士費用： 45 元
領隊老師： 周淑玲老師

同學必須出席此項活動，未能參與者，須附上家長信列明原因，並於上述活動時間留校。

請 閣下於三月五日(星期一)或之前，簽署電子通告。如有疑問，歡迎致電 2777 5117 向周老師查詢。

此致
各位家長

瑪利諾神父教會學校
校長何力生謹啟
二零一八年二月二十八日